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Bestyrelsesmøde mandag den 5. august 2019 kl. 16.00. 

Tilstede: Birgitte Nielsen, Bent Kruse, Dorte Vestermark, Kresten Thomsen, Cindy Pedersen, Søren Frandsen, Margit Damm.  

Referent: Margit Damm. 

Pkt. Emne: Konklusion: Ansvarlig: Frist: 

1 Godkendelse af referat 12. juni 2019. Godkendt.   

2 Nyt fra formanden: 

I 1999 er der indgået en aftale mellem Frederikshavns 

kommune og Haveforeningen Kæret om nedskrivelse af 

havelejen i en periode for 3 år – i alt 300.000,00 kr. 

Forudsætningen for denne aftale var, at Haveforeningen 

Kæret selv afholder alle fremtidige udgifter i.f.t til hele 

området vedligeholdelse. Dette får betydning for 

fremtidige og udfordrende økonomiske opgaver i 

haveforeningen.  

Præmiefesten: Gaver er i orden. Kaj medbringer disse 

lørdag samt diplomer. 

Bestyrelsen er blevet oplyst om at der er handlet huse 

uden om Haveforeningen. Dette undersøges, og er 

absolut ulovligt. Det er grund til bortvisning. 

Diverse klager behandlet. 

   

3 Nyt fra kassereren: 

Regnskabet gennemgået. 

Der er 6 restancer. Følges op. 

 

 

 

 

 

 

4 Nyt fra kredsen: Intet. .   

5 Drænudvalg: 

Bygning og vedligehold:  
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Bestyrelsen har den 30/7 modtaget et brev med 

ca. 100 havelejeres underskrifter med ønske om bevaring 

af Kærets lade. 

I brevet er der ikke bedt om ekstraordinærforsamling. 

Bestyrelsen har taget underskrifterne til efterretning. 

Bestyrelsen har hidtil arbejdet med diverse løsnings -

forslag til løsning med laden. Dette arbejder fortsætter. 

Samtidig gøres opmærksom på, at der på generalfor-

samlingen den 8. april 2018, blev det af medlemmerne 

besluttet, at udlejning af laden stoppes med udgangen af 

2019. 

Frederikshavns kommune har fremkommet med et krav 

om afledning af spildevand. Dette blev diskuteret. 

Der tages kontakt til entreprenør for yderligere 

udredning og forslag. Bestyrelsen skal komme med en 

løsning til Frederikshavn Kommune på, hvorledes området 

kan løse afledningen af spildevand på godkendt vis. 

Kommunen skal godkende planen. Bestyrelsen vil 

medinddrage havelejerne, når entreprenøren kommer 

med forslag – så omfang og konsekvenser kendes og kan 

diskuteres. 

Det grønne udvalg: 

Der er ordnet veje og begyndt at blive fældet høje 

træer på foreningens grund.  

Græsarealet hvor de nye dræn er lagt, påfyldes med 

jord. 

På en vendeplads er der sat vandmåler op med tilslutning 

til hovedledning. Dette er ulovlig installation.  

Der tages kontakt, da der forsøges at gøre en ulovlig 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Søren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Birgitte 
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handling lovlig. 

Pumpestation: 

Pumpestation er installeret og fungerer, som den skal. 

Legepladsudvalg: 

Legepladsfirma kontaktes umiddelbart ang. vurdering af 

sikkerheden af legepladsen 

 

 

 

 

Birgitte. 

6 Evt.     

7 Næste møde: 2. september kl. 19.30    

 


